
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2009-08-30 
 
Närvarande: Gert Åkerman (ordf.), Åke Lindén, Rolf  Schwartz, Daniel Löfberg,  
                     Urban Lundbäck, Rasmus Myklebust, Björn Johansson 
Adjungerad:  Mats Sjödin 
Inbjuden:      Andre Nilsson 

  
 
§1 Mötets öppnande 
 Ordförande Gert Åkerman hälsade välkommen och öppnade mötet 
 
§2 Val av sekreterare 
 Till sekreterare för mötet valdes Björn Johansson. 
 
§3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes.. 
 
§4 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll godkändes. 
 

§5 Ekonomisk redogörelse 
Ekonomin visar ett minus mot budget på cirka 100 000 kronor. Dock ska 
budgeten ses över och läggas in i systemet. Ordförande och kassör ska gå 
igenom siffrorna till nästa styrelsemöte. Det verkliga underskottet för 
verksamhetsåret pekar mot ett underskott på cirka 30 000 kronor vilket i första 
hand beror på satsningen  på Schack.-Fyran. 

 
§6 Schackfyran. 

I Västerås och  Sala görs en stor satsning på Schack-Fyran för att komma 
tillbaka till tidigare års goda deltagande. Även i Köping-Arboga-Kungsör görs 
en nysatsning. 
.  

§7 Rapport från Länslaget. 
Satsningen på länsläget fortsätter. Senast laget var i elden vann Dalarna klart. 
Flera tävlingar är inbokade under säsongen. 
 

§ 8 Rapport från Seniorkommitten. 
Inbjudningar går snart ut till deltagande i distriktsserien där endast länslag bjuds 
in. 

 
§9 Rapport från Schackfyrankommitten. 

Schack-Fyranmateriel kommer den första september till länet. 
 

§10 Rapport från Utbildningskommitten. 
Utbildningskommittén har inbjudit till en kurs den 13 september i Västerås. 
Dessutom planeras flera ungdomsläger under säsongen Lokal letas inför läger i 
oktober. 



 
 

§11 Rapport från tävlingskommittén. 
Rapporterades om Schack-SM i Kungsör som överlag fått gott betyg av 
deltagarna. Diskuteras om Västerås ska stå som arrangör för SM år 2011. 
Kungsör funderar på att arrangera Skollag-SM samma år. 
 

§12 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 
Ordförande tackade deltagarna och det beslutades att nästa styrelsemöte hålls på 
samma plats söndagen den 13 december klockan 17.00  

 
 
 
 …………………………..   …………………………. 
 Sekreterare    Ordförande 
 Arboga 2/9 Björn Johansson  Gert Åkerman 


